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Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok feltenn i
Nagy István földművelésügyi miniszter úrhoz :

„Kívánnak-e hatékonyabban fellépni a parlagf ű elleni küzdelem terén? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt nyolc évben több mint száz írásbeli kérdéssel fordultam a Minisztériumhoz anna k

érdekében, hogy vegyék komolyan a parlagfű elleni küzdelmet. Javasoltam, hogy uniós forrásokat
is próbáljunk bevonni, hogy valóban hosszútávú megoldást sikerüljön találni . Kezdeményeztem az
érintett országok közötti szorosabb együttm űködés kialakítását az elérendő cél érdekében, továbbá
közvetítettem a civil szervezetek javaslatait a Minisztériumoknak . Sajnálatos módon olyan munka
nem indult meg, amelyik néhány év távlatában a reményt megadná arra, hogy a parlagf ű allergiában
szenvedőknek ne kelljen rettegve várniuk a szezont .

Tisztelt Miniszter Úr !

A parlagfű elleni küzdelem kapcsán a következő kérdéseim lennének :

- Kíván-e hathatósabban fellépni a parlagfű elleni küzdelem terén?
Kíván-e valódi egyeztetést kezdeményezni civil szervezettekkel, illetve nemzetköz i
összefogást a környező országokkal ?

- Mit kíván másként csinálni a parlagfű elleni küzdelem terén, mint ami korábban történt?

Kérem, hogy a parlagfű stratégiát személyesen is nézze át, és tekintse ezt egy kiemelt feladatnak ,
hiszen több, mint egy millió embert érint ma Magyarországon .

Várom megtisztel ő válaszát !

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Budapest, 2018 . május 22 .

r. Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció


	page 1

